
Anteckningar från möte den 21 januari 2024 ang. den träning och 

nybörjarverksamhet vi ska bedriva under 2024. 

Deltagare: Björn L, Lennart o Britt K, Rein o Therese P, Mattias L, Carin o Linnéa Bergensten, Krister o 

Annika B, Emma J, Rolf E, Sven-Olav N och Lars J. 

Vi diskuterade frågan om rekrytering från olika håll. Vilken är målsättningen, har vi tillräckligt med 

ledare, hur ska vi nå ut, var ska vi ut med information och i vilken form, samt mycket annat.  

Vi kom fram till att: 

 Vi inbjuder till verksamhet med start den 16 april mellan 18.15 – 19.30 inkl. enklare fika. 3-4 

tisdagar med inomhusövningar i mer lekfull anda, i idrottsgårdens stora sal, t.ex. 

kartteckensstafett, och memory. Linnéa och Carin tog på sig att göra program (och 

instruktioner) för detta. Efter dessa veckor samlas vi vid Sävast skidstuga med olika övningar i 

skogen, om snöläget medger. Alternativt är vi i Vittjärv kring idrottsgården. Allt utifrån 

nivåerna grön, vit, gul, orange o.s.v. 

 På kartan i Sävast sätts 30-40 fasta kontroller ut där de olika ledarna kan göra olika 

teknikövningar för dessa utomhusveckor, fram till sommaren. Kartor med dessa kontroller 

skrivs ut och banor/övningar kan markeras för de olika nivåerna. 

 Vi ska ha 3 grupper med definierade ledare Rolf o Sven-Olav, Linnéa o Carin, samt Lennart o 

Britt. Björn kommer också att vara med. Dessa ledare ska vara med de olika grupperna för att 

lära sig namn (föräldrar) för att ge kontinuitet. De tre grupperna bildas utifrån 

orienteringsförmåga eller förkunskaper. Ledarna får hjälp av en ”överledare” som planerar 

vad som ska övas vid de olika tillfällena. Vem (om någon) tog på sig detta? 

 Som komplement till dessa tisdagar erbjuder vi motionsorienteringar på torsdagar från och 

med 16 maj, där Björn L tog på sig att kontakta personer och fördela dessa torsdagar. Här 

inbjuds även BBK och FM. Frans och Anneli har anmält att de kan ställa upp. 

 Aktiviteterna tisdag och torsdag pågår till början av juli. Idé finns också för enklare ol-banor 

under sommarveckorna – Björn L. 

 Marknadsföringen av detta görs genom information vid skidklubbarna i Sävast och Boden. 

Båda har träningar tisdagar kl. 18.30. Björn var villig att göra dessa presentationer av vår 

verksamhet ganska snart. 

 Skolor kontaktas via de kanaler vi har och där det är görligt. Sven-Olav erbjöd sig kontakta 

Sävast skola, Lennart Hedens skola och andra skolor kanske ska gå via rektorn. Här få vi kolla 

hur det fungerar. 

 Bodentidningen var en kanal för marknadsföring. Annika förordade kanal via Kommunen, och 

Facebook, Instagram samt annat kom upp. Annika kan bidra i det arbetet med sina kontakter. 

En bättre hemsida än Laget.se behövs för att kunna länka till andra medier. Linnéa erbjöd sig 

att titta på och fixa detta. 

 Britt tog på sig att göra ett ”inbjudningsblad” som kan skickas ut och publiceras på olika 

ställen. När det är någorlunda klart skickas utkastet till övriga deltagare för rättning, ändring 

och kompletteringar. Info på detta blad ska bl.a. vara åldersgrupper 8-10, 11-12 och 13- . 

Tiden är 18.15 – 19.30, där träffarna avslutas med lite enklare fika (saft o kaka). På något sätt 

informera om att vi har ”löpande intag” och hela familjen välkommen. Gärna föranmälan via 

WIK-mail, men inte bindande (beräkna fikamängd).  

  



Annat konkret att som kom upp: 

Skoj-på-hoj startar i början av juni, där det måste framgå att det är WIK som är arrangör. Kan också 

vara med på infobladet som kommande aktivitet. 

Lea R erbjöd sig att vara ledare (kunde inte närvara vid dagens möte). Även Anna Sundqvist kan 

hjälpa till. 

Therese, fortsätter sköta LOG-redovisningen, och gör ett formulär där de nytillkomna kan lämna sina 

personuppgifter för LOK-stödet. Inkuderat fråga ang. GDPR för att kunna göra rätt på hemsida m.fl. 

ställen. 

Therese lämnar det utbildningsmateriel hon har till Carin, med behov av komplettering. 

En fundering från Lennart: Hur ska vi utforma skärmarna för de 30-40 fasta kontrollerna? Gör något 

som liknar de som används vid Skoj-på-hoj? Eller som ”hitta-ut” kontrollerna? Bara så att de sitter 

kvar under hela verksamhetstiden. En stolpe med information. 

 

 

Nästa möte 17 mars kl. 18.00 -21.00 i Idrottsgården för att säkerställa att allt är på plats inför 

starten. Organisation och bemanning inför Vittjärvs 2-dagars (juni 2024) ska också diskuteras.  

 


